
Biokemi och intermediär ämnesomsättning
BI1390, 20001.2122
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2022-01-09   -   2022-01-30 
Antal svar 12
Studentantal 32
Svarsfrekvens 37 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 12 
Medel: 3,3 
Median: 3 

1: 0
2: 2
3: 5
4: 5
5: 0
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 12 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 8
5: 2
Har ingen uppfattning: 0

3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.



 
Antal svar: 12 
Medel: 3,1 
Median: 3 

1: 1
2: 2
3: 4
4: 3
5: 1
Har ingen uppfattning: 1

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 12 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 8
5: 1
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 12 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 4
4: 4
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 12 
Medel: 3,7 
Median: 3 

1: 0
2: 0
3: 6
4: 4
5: 2
Har ingen uppfattning: 0



7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 12 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 6
5: 4
Har ingen uppfattning: 1

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 12 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 7
5: 3
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 12 
Medel: 2,6 
Median: 2 

1: 2
2: 3
3: 2
4: 3
5: 0
Har ingen uppfattning: 2

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

 



 
Antal svar: 12 
Medel: 3,7 
Median: 4 

1: 2
2: 1
3: 0
4: 2
5: 5
Har ingen uppfattning: 2

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 12 
Medel: 2,0 
Median: 1 

1: 3
2: 1
3: 1
4: 1
5: 0
Har ingen uppfattning: 6

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 12 
Medel: 37,7 
Median: 36-45 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 0
26-35: 4
36-45: 6
≥46: 2
Har ingen uppfattning: 0

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 12 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 1
2: 0
3: 2
4: 6
5: 3
Har ingen uppfattning: 0



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Kursledarens kommentarer
Endast 12 (35%) av studenterna har svarat på utvärderingen vilket gör underlaget osäkert för att dra alltför stora
slutsatser. Några saker kan dock kommenteras /lyftas fram:

Av de studenter som svarade fick kursen helhetsomdömet 3,3. Jag tycker att kommentarerna tyder på att
studenterna som svarat tyckte det var en intressant, men svår kurs (lite extra utmaning att vissa
undervisningsmoment var på engelska). Några av kommentarerna som skrivits har upplevt kursen som lite "rörig":
Kursrepresentanten har nedan beskrivit lite om vad studenterna menar här. En av huvudorsakerna verkar vara att
det varit flera olika föreläsare vilka inte alltid haft kontroll på vad som tagits upp på andra föreläsningar. Detta skulle
kunna bli bättre genom att kurslärare inför kommande kurs har en gemensam genomgång på vad som tas upp på
de olika föreläsingarna.

Några av de som svarade på utvärderingen har även upplevt att det var lite svårt att hitta viss information, speciellt,
via mediagallery. Där skulle det nog kunna gå att få till en bättre struktur i mediagallery.

Studenterna efterfrågade även mer än en övningstenta på biokemiblocket. Det skulle kunna vara möjligt, men å
andra sidan så fanns ganska mågna instuderingsfrågor tillgängliga via de gruppövningas som vi hade under
biokemiblocket. För den övningstenta som låg ute på canvassidan så skulle studenterna själva skriva svarsmall,
med feedback från föreläsare. Detta moment var något som lyftes fram som positivt generellt, men det skulle kunna
förbättras, dels då svaren på frågorna var en aning "ojämna i detaljrikhet" för olika frågor. Skulle nog kunna göras
som en gruppövning med gemensam genomgång till kommande kurs. 

Något som lyftes som positivt var examinera livets molekyler och cellen via ett quizz, så detta koncept försöker vi
behålla. Likaså uppskattades gruppövningarna där studenterna fick diskutera ämnen som lyftes på föreläsningarna i
mindre grupper.

Hybrid mellan distans/campusundervisning är något vi skall jobba vidare med. Det varkar som att några av svaren
tycker att det är bra när undervisningen varieras mellan distans och campusundervisning. 

Studentrepresentantens kommentarer
Tack för svår men givande kurs!

Denna kurs har varit svvår för många av studenterna då det är komplexa system som tas upp. Det är studenter som
tycker att kursen varit extra svår när det varit svrt med kommunicationen och flertaet missförstånd pga språket.
Detta har förekommit både i allmänkemi delen och biokemi delen. När vi studenter inte kände att vi kunde få svar på
de frågor vi faktiskt ställde blev det att vi valde att inte ställa de frågor vi ville ha svar på. Det förekom även spydiga
svar på frågor från någon föreläsare vilket gjorde det svårare för flera studenter att fråga och få bra svar.

Kursen har även uppfattats som rörig vid flera tillfällen, detta pga många olika föreläsare som inte alltid visste vad vi
tidigare pratat om. Ibland trodde föreläsarna att vi gått egenom mer än vi faktiskt gjort, vilket ställlde till det för oss
studenter. Några studenter tyckte även att et var svårt att hitta på canvas, framför allt på media gallery där filmerna
kunde ligga på helt olika ställen även om de var på samma föreläsning.

Studenterna tyckte att ämnet som hör till kursen var svårt vilket blev svårare vid vissa tillfällen när informationen inte
va rså tydlig med vad som förväntades av oss, exempel på sådans tillfälle var vid oxidativ fosforylerings rapporten då
det var otydligt till en början om det skulle vara en fullständig labrapport eller endast svar på frågorna. Studenterna
skulle änskat snabbare feedback på labrapporterna för att kunna dra nytta av feedbacken till nästa rapport och inte
gör samma fel på flera rapporter.

Det förekom att föreläsningarna var i salar som var försmå för antalet studenter i kursen vilket försvårade det med
anteckningar för några studenter vid några tillfällen. Flera studenter tycker även att det inte var okej att sitta så trångt



anteckningar för några studenter vid några tillfällen. Flera studenter tycker även att det inte var okej att sitta så trångt
med tanke på pandemin.

Flera studenter tycker att det var bra att vi själva fick skriva och skicka in svar på den gamla tentan vi fick ut men vi
skulle önskat svar som var formulerade av föreläsarna också och inte bara från studenterna för att lättare se vad
som ni förvntar av oss. Det skulle även vara enklare om vi skulle fått tillgång till två gamla tentor för att få en bättre
bild av den kommande tentan. Saltentorna i denna kurs var bra och övergripande av det föreläsningarna tagit upp
och inte för specifikt. Studenter uppfattade det som att det var lättare att veta vad som förväntades av oss till
tenamten i allmänkemi jämfört med biokemi modulen pga tydligare instruktioner inför tentamen.

Denna kurs har tagit mycket tid för studenterna och under allmänkemi delen var det inte alltid tillräckligt med tid
schemalagt för att hinna med de uppgifter vi fick. Det förekom ävena tt föreläsningarna var förkorta för att vi skulle
kunna ställa frågor och gå egenom allt föreläsaren planerat.

Distansundervisningen har för de flesta studenter fungerat bra och tycker inte att det varit något problem, dels har
många varit sjuka under kursen och hade inte kunnat delta på undervisningen om den skulle varit förlagd på
campus. Det är några moment som skulle varit lättarer att förstå om de var förlagda på campus såsom
genomgången av oxidativfosforylering, då det var mycket frågor kring detta och det är lättare att ställa dem face to
face än på zoom. Det förekom även att föreläsarna inte hade koll på schemat och kom sent till föreläsningarna men
även att föreläsare inte dök upp alls pga schemakrock vilket ställde till det när det inte meddelades innan
föreläsningens förväntasde start.

Gruppdiskussionerna var väldigt uppskattade av studenterna, då det var ett bra tillfälle att diskutera sig fram till svar
och lättare förstå det vi höll på med.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600
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